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Samenvatting brief betreft leerlingenvervoer in Almere december 2022 
 

In december heeft de ASD een brief geschreven over de problemen voor leerlingenvervoer in Almere 

naar aanleiding van een landelijke petitie, het tweemaal bespreken van dit onderwerp op de politieke 

markt en een klacht van een inwoner. De werkgroep jeugd heeft hun licht laten schijnen op het 

onderwerp en begrijpt dat tekort aan menskracht het oplossen van de problemen moeilijk maakt. De 

ASD heeft het dringende advies gegeven om op initiatief van de gemeente een bijeenkomst te 

organiseren met de verschillende partijen; ouders, speciaal onderwijs, leerplicht, 

schoolmaatschappelijk werk en vervoerder. Een bijeenkomst bedoelt om met elkaar ideeën en 

mogelijke oplossingen te bespreken onder de gegeven omstandigheden. In januari is een reactie 

gekomen en een gesprek zal volgen tussen de werkgroep jeugd en de verantwoordelijke ambtenaar. 

 


